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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Nőtt a hamis borok forgalmazása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A polgári kormány idején a borforgalmazásnál be lett vezetve a zárjegy alkalmazása . Az alatt
az idő alatt folyamatosan csökkent a hamis borok mennyisége a piacon .
Az Önök kormányának egyik első lépése volt, hogy a 2 liternél nem nagyobb göngyölegre
nem kellett zárjegyet rakni .
Így a palackos borokban is megjelentek a bizonytalan eredetű és minőségű borok (ezt az OBI
ellenőrzések is alátámasztják) . Bizonyos termelési és forgalmazási adatok is azt mutatják
2003-től, hogy nőtt a hamis borok forgalmazása .

Miért kellett eltörölni a 2 liternél nem nagyobb palackoknál a zárjegyet? Ez kiknek lehetett az
érdeke?
Hogyan szeretnék és mikor megakadályozni a borhamísítást, és újra bevezetni a zárjegyet?

Várom megtisztelő válaszát!
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